


DE

EU-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG

1. PSA: F0820 (4120SIF)
2. Name und Anschrift des Herstellers und gegebenenfalls seines Bevollmächtigten: Shanghai Wenyong Protection Technology Co., Ltd.
Floor 2, Building 1, No. 518 Zhongda Road
Zhujing Town, Jinshan, Shanghai, China
3. Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller: Shanghai Wenyong Protection Technology Co., Ltd.
Floor 2, Building 1, No. 518 Zhongda Road
Zhujing Town, Jinshan, Shanghai, China
4. Gegenstand der Erklärung: F0820 (4120SIF)
- | | | | |
|------------------|-------------------|----------------|--------------------|
| Schutzhandschuhe | Sicherheitsschuhe | Schutzkleidung | X Atemschutzgeräte |
|------------------|-------------------|----------------|--------------------|
5. Der unter Nummer 4 beschriebene Gegenstand der Erklärung entspricht den einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union:
- Verordnung (EU) 2016/425
6. Angabe der verwendeten einschlägigen harmonisierten Normen oder sonstigen technischen Spezifikationen, für die die Konformität erklärt wird, einschließlich des Datums der Normen bzw. sonstigen technischen Spezifikationen:
- Produktspezifikation
EN 149:2001 + A1:2009
7. Die notifizierte Stelle CCQS Certification Services Limited, 2834
- hat die EU-Baumusterprüfung (Modul B) durchgeführt und die EU-Baumusterprüfbescheinigung CE-PC-210318-134-01-9A ausgestellt.
8. Die PSA unterliegt folgendem Konformitätsbewertungsverfahren: Konformität mit dem Baumuster auf der Grundlage einer internen Fertigungskontrolle mit überwachten Produktprüfungen in unregelmäßigen Abständen (Modul C2)
- unter Überwachung der notifizierten Stelle CCQS Certification Services Limited, 2834.
- Unterzeichnet für und im Namen von:
- 

UNTERSCHRIFT

Zva *G.M.*

NAME, FUNKTION
- _____
ORT UND DATUM DER AUSSTELLUNG

Shanghai *08-10-2021*

ORT UND DATUM DER AUSSTELLUNG

EN

EU DECLARATION OF CONFORMITY

1. PPE: F0820 (4120SIF)
2. Name and address of the manufacturer and, where applicable, his authorised representative: Shanghai Wenyong Protection Technology Co., Ltd.
Floor 2, Building 1, No. 518 Zhongda Road
Zhujing Town, Jinshan, Shanghai, China
Germany
3. This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer: Shanghai Wenyong Protection Technology Co., Ltd.
Floor 2, Building 1, No. 518 Zhongda Road
Zhujing Town, Jinshan, Shanghai, China
Germany
4. Object of the declaration: F0820 (4120SIF)
- | | | | |
|-------------------|--------------|---------------------|--|
| Protective gloves | Safety shoes | Protective clothing | <input checked="" type="checkbox"/> Respiratory protective devices |
|-------------------|--------------|---------------------|--|

5. The object of the declaration described in point 4 is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:

Regulation (EU) 2016/425

6. References to the relevant harmonised standards used, including the date of the standard, or references to the other technical specifications, including the date of the specification, in relation to which conformity is declared:

Product specification
EN 149:2001 + A1:2009

7. Where applicable, the notified body CCQS Certification Services Limited, 2834

performed the EU type-examination (Module B) and issued the EU type-examination certificate CE-PC-210318-134-01-9A

8. The PPE is subject to the conformity assessment procedure Conformity to type based on internal production control plus supervised product checks at random intervals (Module C2)

under surveillance of the notified body

CCQS Certification Services Limited, 2834.

Signed for and on behalf of:



SIGNATURE

Zou G.M.
NAME, FUNCTION

Shang heri 08-10-2021
PLACE AND DATE OF ISSUE